

# REPUBLIQUE DU CAMEROUN

AMBASSADE EN RUSSIE  
35, Rue Bolshaya Ordynka, 115127  
Moscou

Tel.: 7 (495) 951-33-03, 951-33-57  
Fax : 7 (495) 951-36-86  
E-mail : ambacamoscow@yahoo.fr



# REPUBLIC OF CAMEROON

EMBASSY IN RUSSIA  
115127, Bolshaya Ordynka Str., 35  
Moscow

N<sup>o</sup> 118/C /ACM/ 1E  
Moscou, le 03.06.2020  
Moscow,

## COMMUNIQUE

L'Ambassade de la République du Cameroun en Fédération de Russie informe le personnel de la mission ainsi que les ressortissants camerounais établis dans sa zone de juridiction que, dans le cadre du financement de la lutte contre la propagation du Coronavirus (Covid-19), l'Etat du Cameroun a lancé un appel à la solidarité, afin de pourvoir au Fonds Spécial de Solidarité Nationale créé à cet effet.

Ainsi, les citoyens désirant prendre part au mouvement de solidarité susmentionné peuvent procéder directement par virement bancaire au compte ci-dessous.

La participation de tous les membres de la Communauté nationale à cet élan de solidarité, traduira dans les faits les nobles valeurs ancrées dans nos traditions.

Pour toute information complémentaire, bien vouloir prendre attache avec le Service financier de l'Ambassade au +7 968 583 5059 ou par mail : fsambacam@yahoo.com.

## ANNOUNCEMENT

The Embassy of the Republic of Cameroon in the Russian Federation informs the Embassy staff and the Cameroonian nationals established in its area of jurisdiction that, as part of the financing of the fight against the spread of Coronavirus (Covid-19), the Government of Cameroon has launched a call for solidarity, in order to finance the Special National Solidarity Fund created for this purpose.

Citizens wishing to take part in the aforementioned solidarity movement can proceed directly by bank transfer to the account of the embassy below.

The participation of all members of the National Community in this surge of solidarity will translate into reality the noble values rooted in our traditions.

For further information, please contact the Embassy's Financial Service at +7 968 583 5059 or by e-mail: fsambacam@yahoo.com.



**Mahamat Paba Salé**  
**Ambassadeur**

**-Bénéficiaire :** l'Ambassade du Cameroun en  
Fédération de Russie :

**-INN :** 990956381, KPP773860001

**-Banque bénéficiaire :** BANK VTB (PJSC)SZIFT

**-SWIFT :** VTBRRUMM

**-BIK :** 044525187

**-N<sup>o</sup> de compte bénéficiaire :** 40807810100050000381

**-Compte correspondant :** 30101810700000000187

**-Beneficiary:** Embassy of Cameroon to the Russian  
Federation:

**-INN:** 990956381, KPP773860001

**- Beneficiary bank:** BANK VTB (PJSC) SZIFT

**-SWIFT:** VTBRRUMM

**-BIK:** 044525187

**- Beneficiary account number:** 40807810100050000381

**- Corresponding account:** 30101810700000000187.